
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)

Resistorns resumé

Årets tolfte och sista StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Det är inte nyår på nyårsafton. Det är fortfarande gammalår.1

• Styrelsen är fan klar.

• Students Nobel Night Cap är ett jävla skämt.

• Bäsksill är inte gott.

• Den afrikanska tandborsten (fråga inte) kommer sättas upp i Tolvan
snart.

• PR kommer antagligen försöka fixa lås till sin kylar så att de kan stå
framme permanent.

1Eftersom ett särskilt år endast kan bli ett (1) år gammalt (året dör såklart vid nyårs-
skiftet) har det nått >99% av sin ålder vid nyårsaftonen. Detta kan med säkerhet anses
gammalt; alltså gammalår.



Resistorns raljeri

Figur 1: Ett utdrag från Emissionen. Pre-MedTek (det syns).
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Resistorns rotvälska

Läser du detta protokoll innebär det att jag har lärt dig allt jag kan.



StÖT 12 ELEKTROSEKTIONEN 31 december

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 12
söndagen den 31 december
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia

Mötets högtidliga öppnande

Mötet öppnas klockan 10:10 av Supraledare Elin Björklund. Mötet hålls för
en gång skull inte i Funqrummet utan istället mitt i Tolvan. Till mötet har
styrelsen inhandlat en stor brunch. Hrn Mig Själv ansåg att att vi köpte å
tok för mycket mjölk.

1.1 Närvaro

Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Nova Höög Klubbmästare
Johan Höglund Fø F
Alvar Winquist Revisor
Tom Eriksson Revisor
Alexander Malmberg Revisor Emeritus

1.2 Försenad ankomst

Inga försenade ankomster

1.3 Adjungeringar

Tolvans invånare adjungeras med närvaro- samt yttranderätt.

1.4 Behörigt utlyst

Mötet anses behörigt utlyst (1,5 L mjölk har redan förtärts).

1 Justeras:
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1.5 Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1.6 Publicering å webben

Mötet godkänner publicering å webben med namn.

2 Rapporter

2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande

Frkn Björklund har deltagit i Students Nobel Night Cap (samtliga andra
deltagare spottar å golvet). Hon har även skickat julkort.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande

Hr Milad Javadi har deltagit i Students Nobel Night Cap (samtliga andra
deltagare spottar å golvet). Han har insett att han inte syns å en enda bild
därifrån. Han har även varit sångledare å Uppsala-sittningen. Vidare säger
han att han mår bra å gr. av att det är nyår idag. Frkn Höög håller inte
med (om att det är nyår idag).

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare

Hrn Mig Själv har haft överlämning med sin efterträdare och klämt ur sig
ett protokoll.

2.4 Rapport från SNO

Frkn Julia Gelmanovska närvarar inte och kan inte ge någon rapport.

2.5 Rapport från AMSe

Hr Elias Kollberg låter veta att han s.m.s. inte gjort ett piss. Han har ”halvt”
lämnat över och ser fram emot att bli bAMSe, Musikborgarråd och så vidare.

2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig

Hr Patrik Nicolausson berättar att han m.e.m. bokfört allting. Hrn mår även
bra.

2.7 Rapport från Källarmästare

Hr Karlsson berättar att Ovvepuben var riktigt bra för Källargillets eko-
nomi. Han har vidare haft en överlämning med hr Dennis Härås. Han ska
bokföra det som han har kvar ikväll (alltså en till person som inte tror å att
det är nyår denna dag).

2 Justeras:
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2.8 Rapport från Klubbmästare

Frkn Nova Höög har haft sitt sista evenemang, LussePRost som hon tyckte
blev bra (vörtbrödet blev bäst, kalvsyltan blev sämst, bäsksillen var bara i
allmänhet inte så god2). Hon har haft överlämning med hr Felix Elfström
men inte en gemensam med alla Klubbmästare. Hr Nicolausson berättar ef-
ter detta att han var så mätt efter LussePRost att han inte lyckades kliva av
tunnelbanan. Istället åkte han flera stationer för långt å gr. av sin matkoma.

2.9 Rapport från Fø F

Hr Johan Höglund berättar att han typ inte gjort något men att han mår
bra.

3 Beslutsärenden

3.1 Ordförandes kalender

I diskussionärendet som hr Nicolausson skrivit står det såhär:

kakaoeårprpe3

Hrn förklarar sedan att eftersom hr Höglund är i Tolvan så mycket borde
han fylla i en kalender för varje dag som han är i lokalen. Hr Höglund är dock
inte lika entusiastisk och hr Nicolausson drar därför tillbaka sitt yrkande.

4 Diskussionsärenden

4.1 Afrikanska tandborstens framtid

Hr Javadi förklarar att vi sen tidigare vunnit Sångartäfvlan och därmed
den Afrikanska tandborsten. Det har bestämts att det ska fixas ett nytt
vandringspris och hrn undrar därför vad vi vill göra med den. Det bestäms
att vi fixar vår egna (och den sista) remsan till den och att den vidare ska
visas upp någonstans i Tolvan. Hrn Mig Självs idé om att det nya priset
skulle vara en gigantisk Eltandborste röstas ned.

4.2 Uppföljning av köksprylar

Hrn Mig Själv berättar om idén att köpa en rullande arbetsbänk till lokalen.
Förvaring av denna är det som diskuteras kopplat till detta. Det lyfts fram
att PR hoppas å att kunna ha alkoholkylarna utanför spritskåpet (med lås)
framöver vilket komplicerar förvaringen av en rullande arbetsbänk.

2Med stor säkerhet ett råvaraproblem.
3Ungefär som det brukar när hr Nicolausson författat något. För övrigt får det oss att

tänka å den stunden när hr premiärminister Boris Johnson blev övertagen av en demon.
Kanske var det något liknande förfarande som inträffade för hr Nicolausson.

3 Justeras:

https://youtu.be/xmIKO7KuPss?si=SbFnc5Y9gIqyDK4k&t=13
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4.3 Verksamhetsberättelse

Frkn Björklund förklarar att vi ska skriva en verksamhetsberättelse. De
strategiska delarna av styrelsen ansvarar framförallt för den, bestäms det.

5 Övrigt

5.1 Beslutsuppföljning

Hrn Mig Själv har inte köpt något köksutrustning än.

5.2 Nästa StÖT

Styrelsen-2023 har haft sin sista StyrelseÖverläggningsTräff för året men
beslutar ändå att nästa skall hållas om tio (10) år.

4 Justeras:
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5.3 Mötets högtidliga avslutande

StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 11:21 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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